

Protokoll från styrelsemöte - Föreningen Samhällsvetarna Uppsala

Organisationsnummer: 802439-0711



Datum: 2025-03-03 **Plats:** Enequistrummet

Tid: 17.15

Närvarande	Frånvarande
Emelie Schlyter (<i>Ordförande</i>)	Sofia Nordberg (<i>Sånganförare</i>)
Samuel Weber (<i>Sekreterare</i>)	Sarah Dorenius (<i>General</i>)
Lina Ericsson (<i>Näringsliv</i>)	Malva Lewerin (<i>Skattmästare</i>)
Leo Nenzén (<i>Kultur och utbildning</i>)	Lars Ljungberg (<i>Aktivitet</i>)
Alicia Khoury (<i>PR</i>)	Felix Boström (<i>Mentorskap</i>)
Lisa Andersson (<i>General</i>)	Alice Eyre (<i>Fotograf</i>)
Hanna Magneryd (<i>General</i>)	Måns Bergenheim (<i>Idrott</i>)
Mille Rensvik (<i>General</i>)	Bartosz Stroinski (<i>General</i>)
Matilda Nilsson (<i>Näringsliv</i>)	
Tilda Gustafsson (<i>Kultur och utbildning</i>)	
Ingrid Rasis (<i>Vice ordförande</i>)	
Albin Pöppel (<i>General</i>)	
Daniel Nestor (<i>Idrott</i>)	
Ellen Gisslegård (<i>General</i>)	
Taiyo Nohira (<i>PR</i>)	
Josefin Lagerquist (<i>Aktivitet</i>)	
Johanna Hoac (<i>Adjungerad</i>)	
Rasmus Jonsson (<i>Adjungerad</i>)	
Fritiof Samuelsson (<i>Adjungerad</i>)	
Saga Madisson (<i>Mentorskap</i>)	

1. Mötets öppnande

Ordförande Emelie förklarar mötet öppnat.

2. Formalia

a) Val av mötesfunktionärer

Styrelsen beslutar att

- välja Emelie till mötesordförande
- välja Samuel till mötessekreterare
- välja Ellen och Leo till justerare

b) Godkännande av kallelsen

Kallelsen kom den 24 februari på mail.

Styrelsen beslutar att

- *godkänna kallelsen*

c) Godkännande av dagordningen

Styrelsen beslutar att

- *godkänna dagordningen*

d) Adjungera till mötet

Vi adjungerar Johanna Hoac, Rasmus Jonsson och Fritiof Samuelsson till mötet

3. Kollegium

a) Lägesrapport

Vi har fått en mötesordförande till föreningskollegiet. Vi går igenom planen inför förenings- och majkollegiet tillsammans.

b) Propositioner

Vi går igenom vilka propositioner vi vill ändra på och lägga till inför föreningskollegiet.

4. Valberedning har ordet

Har dragit igång med intervjuer och sitter med kartläggning över förslaget som ska skickas in. Takeovers har gett resultat, men det är några roller det fortfarande behövs folk till.

5. Projektgrupper

6. Ordförande har ordet

a) Lägesrapport

Har godkänt en kostnad för aktivitet, deposition för karaoken. Det är ganska mycket inför kollegiet. Hade budgetuppföljning med generalerna och det gick väldigt bra. Ska ha ett möte med ett juridikföretag som vill hålla i en föreläsning. Har också rapporterat in LOK-stöd till hösten.

7. Vice ordförande har ordet

a) Lägesrapport

Nästa sektionsråd den 18 mars. Ska kolla om "Momentum" blir av.

8. Sekreterare

a) Lägesrapport

Har mailat de som haft medlemskap i fem år, ingen har köpt nytt medlemskap än.

9. Ekonomi

a) Lägesrapport

Nästa möte ska vi följa upp ekonomin igen.

10. Generaler

a) Lägesrapport

Alla intyg till faddrar och kaptener är skrivna och ska skickas ut. Ska börja planera en överlämning samt en fadderfuckoff. Utvärderingen för insparken ligger ute och ska påminna alla att fylla i den.

11. PR

a) Lägesrapport

Snart klara med takeovers, de har varit riktigt bra! Har en del saker som ska upp på instagram. Kommer ta bort lightroom, så ska föra över bilder till drive först. Har hittat ett nytt redigeringsprogram till hemsidan som inte kostar något, ska skriva i överlämningen att det med fördel kan användas.

b) Fotograf

—

12. Aktivitetsutskottet

a) Lägesrapport

Karaoke är bokat den 18e mars. Styrelsen diskuterar hur vi ska göra med biljettförsäljning. Vinprovning kommer bli av den 10e april, ska ha möte med Uplands på torsdag. Vill också ha en pubruna någon gång framöver. Ska börja marknadsföra vårbalen och snart öppna upp biljettförsäljningen.

b) Sånganförare

—

13. Kultur- och utbildningsutskottet

a) Lägesrapport

Har lagt ut en intresseanmälan till en examensceremoni, det är många som anmält intresse och några av dem vill vara med i projektgruppen också. Bokklubben är igång och det finns en facebookgrupp till den.

b) Mentorskap

Det går bra, hade mentorskap idag.

14. Näringsliv

a) Lägesrapport

Samvetarnas framtidskväll sker onsdag den 12e mars i Hörsal 1. Fem alumner kommer och pratar, samt SSR. Styrelsen diskuterar om vi ska köpa fika och vad vi kan ge dem som

kommer och pratar. Sitter även i designstadiet för merchen, så det är på gång.

15. Idrott

a) Lägesrapport

LOK-stöd är inskickat för hösten, det ska även gå att söka kommunbidrag så ska kolla hur man gör det. Innebandy är igång nu och fotbollen rullar på.

16. Nästa möte

Onsdag den 19e mars, samma tid och plats. Mötet efter det måndag den 31a mars

17. Övriga frågor

18. Mötets avslutande

Ordförande förklarar mötet avslutat.

Sekreterarens namn:

Samuel Weber

Justerat av:

Ellen Gisslegård

Leo Nenzén